

Protokoll styrelsemöte Borås Bandy



Styrelsemöte

Datum: 2022-10-10 kl 18.00

Plats: BAIK-stugan

Närvarande: Peter Fredriksson
Magnus Chröisty
Emil Edberg
Maria Magnusson
Tomas Wennström
Niklas Wennström
Samuel Kjellqvist (via telefon)

Ej närvarande:

- Mötet öppnades av ordförande Peter Fredriksson
- Val av justerare: Peter Fredriksson
- Godkännande av dagordning
- Genomgång av protokoll från senaste mötet
- Rapporter

- **Ekonomi**

Disp. belopp ca 130 000 kr

Läget ser stabilt ut just nu. Pengar kommer in, samtidigt som även kostnader har börjat dyka upp i takt med att säsongen startar.

Arbete pågår att få arbetet i Fortnox att fungera. Just nu lite tekniskt strul med bankintegreringen.

Fakturor till partners sker löpande, direkt efter att underlag kommer in.

Ringbandyn saknar vi betalning från 10st just nu. Behov att skicka ut påminnelse om detta vilket Samuel kommer göra inom kort.

Rutin för påminnelser bestämdes att första blir vid 7 dagar och andra vid 14 dagar.

Nästa vecka kommer träningsavgifterna för A-truppen faktureras.

○ **Sport/senior**

Just nu är det svårt att få ihop 11 spelare då de ryska spelarna inte är på plats.

Niklas hanterar det mesta själv just.

Ryska spelarna tror vi kan vara på plats vid månadsskiftet om allt går som planerat.

Förra året hade några juniorer lärlingskontrakt. Under mötet beslutades det om att detta skall ändras till ungdomskontrakt istället och gäller skolungdomar tills man tar studenten.

Niklas ser över dessa kontrakt och justerar.

Med ungdomskontrakt kommer man inte kunna ta ut material för 1500kr.

○ **Ungdom**

Träningen har startat för ungdomarna på tisdagar 17.30-19.00. När det finns is på Boda kommer träningarna att vara på tisdagar och torsdagar samma tid.

Vi har blivit beviljade dispens för spel i Grön serie av BF väst vilket innebär 8 matcher totalt.

Rensning av spelarlistan kommer ske inom kort.

Idrottsskolan har startat i ishallen och första tillfället deltog 10 barn. Fortfarande oklart hur närvaro för detta skall hanteras men Peter jagar svar från Ahmed på RF Sisu.

Barnen som är med på Idrottsskolan kommer bli inbjudna att delta på skridskokul på Boda.

○ **Marknad**

Det ser ljusare ut än tidigare. Det finns en nyfikenhet och vilja att stötta Borås Bandy.

Live Nation – kontakt pågår
Toarps plåtslageri – kontakt pågår
Bjurfors – Inväntar besked
Resurs Finans – kontakt pågår
A-hub – slutförd 5000 ska faktureras
Elon – Köpt 10 års jubileumspaket
Sparbanken Sjuhärad – kontakt pågår
Pro Ekonomi – svar nej
JH Ekonomikonsult – svar nej
Jälmers Ur – kontakt pågår
Stema – kontakt pågår
GEAB – kontakt pågår
Kvalitetsflytt – kontakt pågår

Boende

ComRegia står för boende för en rysk spelare.

Inväntar svar från Bernt Brotén Fastigheter kring boende för de andra två.

- Boda

Hall på nuvarande plats är inte aktuellt.

Svar till kommunen i detta blir att framtiden för Borås Bandy är osäker om vi inte kan få fram en plats för hall. Återkoppling kring detta kommer Tomas att göra.

Diskussion pågår om att Borås Bandy behöver fler nycklar till området för att verksamheten skall fungera bättre.

Under säsongen kommer Borås Bandy även att kunna nyttja omklädningsrummen nr 1-4 i tegelbyggnaden. Magnus från BAIK skall hjälpa till att ta fram en nyckel till tegelbyggnaden som Borås Bandy kan använda. Magnus från BAIK har även lovat att Borås Bandy kan använda deras tvättmaskiner i samråd med honom så att det inte krockar med deras tvättbehov.

Emil, Niklas och Tomas har rensat upp i förrådet. Nya hyllor finns på plats så att inte allt står på golvet.

Däck som används under träningar, låneskridskor, lånehjälm, rinkbandy klubb etc. är flyttat till vår förrådscontainer tills vidare.

- Arbetsgrupperna

- Arenagruppen – ej uppstartat ännu. Just nu saknas folk som kan vara med att arrangera allt kring hemmamatcher. Viktigt att vi hittar personer omgående som är villiga att ställa upp och hjälpa till.

- Original till utskick skridskokul samt skyltar

Peter kontaktar Jessica Melin för nya informationsblad

- WC U17

Borås Bandy har fått erbjudande om att arrangera detta. Återkopplingen för detta blir ett nej efter beslut under styrelsemötet.

- Att-göra listan

Fortnox – Samuel jobbar med att lösa de problem som de dubbla konton vi har för kiosk och övrigt skapar just nu.

TVå bankgiron krävs och beslut om att detta är OK att skaffa beslutades under mötet.

För få tips om eventuella sponsorer har kommit in och Magnus önskar att vi alla lämnar tips på alla vi kan komma på.

- Övriga frågor

Just nu saknar vi utdrag från belastningsregistret för samtliga ungdomsledare.

Stödmedlem – förslag om att QR bör finnas på hemsidan så att man kan betala in direkt via ex. swish.

Medlemsavgift 100kr, alternativt valfritt belopp över 100 kr.

Kakservice – start av försäljning omgående. Niklas och Tomas ansvarar för ett slutdatum för detta första säljtillfälle.

- Nästa möte

9/11 kl 18.00 BAIK-stugan

- Mötet avslutas

Vid protokollet

Justeras

Justeras

.....
Maria Magnusson

.....
Peter Fredriksson

.....
Namn justerare